
PROTOKÓŁ NR 16/15

z posiedzenia Komisji Gospodarki Komunalnej,

które odbyło się 06 listopada 2015 r. oraz 09 listopada 2015 r.

Posiedzenie rozpoczęło się 06.11.15 o godz. 15:00, a zakończyło o 17:30.

Posiedzenie rozpoczęło się 09.11.15 o godz. 17:00, a zakończyło o 19:10.

Uczestniczyli w nim:

Członkowie Komisji:

1. Krzysztof Gorczyca – Przewodniczący komisji,

2. Zofia Ujma,

3. Artur Wrona,

4. Krystyna Konieczna,

5. Paweł Ciszewski,

6. Anna Klepacz.

Nieobecni usprawiedliwieni: 

Nieobecni nieusprawiedliwieni:

Obecni spoza grona Członków Komisji:

1. Anna Perłowska,

2. Ewa Pędziwiatr,

3. Andrzej Machnica.

Porządek obrad:

1. Otwarcie obrad.

2. Zatwierdzenie porządku obrad.

3. Omówienie  przedłożonego  projektu  uchwały  w/s  Wieloletniego  Programu  Gospodarowania

Mieszkaniowym Zasobem Gminy Kowary na lata 2016-2020. 

4. Dyskusja - wnioski.

5. Rozpatrzenie złożonych wniosków

6. Sprawy różne.

7. Zamknięcie obrad.

Ad. 1 Posiedzenie Komisji  Gospodarki Komunalnej odbywało się w dwóch dniach tj. 06.11.2015 i

09.11.2015.

Posiedzenie komisji prowadził Przewodniczący, Pan Gorczyca.

Ad. 2. Zebrani zatwierdzili porządek jednogłośnie. 

Na posiedzenie została zaproszona Dyrektor ZEZK, Pani Perłowska Anna.

 Ad.  3  W  dniu  06.11.2015  Przewodniczący  poprosił  Panią  Dyrektor  ZEZK  aby  omówiła  projekt

uchwały w/s wieloletniego programu gospodarowania mieszkaniowym zasobem Gminy Miejskiej Kowary na

2016-2020 r.

Radni  mieli  dużo  zastrzeżeń  do  poszczególnych  punktów  projektu  uchwały.  Głównie  radnym chodziło  o

podwyżki  czynszu  za  lokale  użytkowe w  centrum,  o  zwyżki  jakie  są  proponowane za  funkcjonowanie  w



mieszkaniu łazienki czy ubikacji.

Duże  nieporozumienie  wzbudziła  wśród  zebranych  propozycja  podwyżki  za  pomieszczenia  gospodarcze.

Według radnych w ogóle nie powinno być zwyżki za lokale mieszkalne, w których lokatorzy sami remontowali

mieszkanie, podwyższając tym samym standard mieszkania.

Następne posiedzenie  Komisji Gospodarki Komunalnej Przewodniczący zaplanował na 19.11.2015 r.

Wnioski Komisji:

1.  Brak

Protokołowała:                                                                                                             Przewodniczący Komisji:

Zofia Ujma                                                                                                               Krzysztof Gorczyca


